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VRAAG

In november heeft de SP onderstaande technische vraag gesteld:

1. Naar aanleiding van een aantal reacties tijdens de inloopavond over de doorfietsroute 
Assen– Groningen van 3 september is nagedacht over een alternatief voor het los laten 
lopen van honden. Het alternatief is gevonden in een bestaand pad langs het spoor. Voor dit 
pad moeten nog wel een paar kleine aanpassingen worden gedaan. Het alternatief voor de 
honden is aan het voorlopig ontwerp voor de doorfietsroute, zoals op 3 september is 
gepresenteerd, toegevoegd om aan de opmerkingen van hondenbezitters tegemoet te 
komen. Dit alternatief is niet besproken met de hondenbezitters uit Marsdijk, zij zijn helaas 
niet verenigd. Het definitieve ontwerp wordt besproken met de direct belanghebbenden 
langs het beoogde fietspad en wordt gepresenteerd op een nog te plannen inloopavond in

Onze vraag is: is deze bijeenkomst er ook geweest? En wat is daar uitgekomen?

2. Is er vanuit de gemeente een reactie gegeven naar de inwoners op hun wensen om de Vrieseweg 
in het plan te betrekken? Zodat zij met hun hond op het zandpad kunnen blijven lopen? Zoja, hoe 
luidt deze reactie dan?

ANTWOORD

1. Naar aanleiding van de inloopavond van 3 september is gezocht naar een 
alternatieve looproute voor hondenbezitters. Deze is gevonden aan de oostkant van 
het spoor (zie raadstukken). Onder voorbehoud van het beschikbaar stellen van een 
krediet voor de realisatie van de doorfietsroute door de raad zal er 3 maart een 
informatieavond worden georganiseerd over de definitieve plannen voor de 
doorfietsroute.

2. In afwachting van een nieuw college is nog geen reactie. In de verkenningenfase 
(eindbeeldstudie) in 2017 is het alternatief van de Vriezerweg niet uitgewerkt. Was 
destijds ook geen vraag om dit verder uit te werken. De variant Vriezerweg is volgens 
geen serieus en goedkoper alternatief voor de doorfietsroute.
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Veel hondenbezitters reageerden op het wegvallen van de uitrenmmogelijkheid van het 
zandpad. In de stukken staat dat er een vervangende uitrenmogelijkheid wordt gemaakt. 

Wij begrijpen dat er  een nieuwe ronde vanuit Marsdijk, langs het spoor en via de 
Enkeerdbrug in de plaats van het zandpad word aangelegd. De komende tijd wordt deze 
route verder uitgewerkt.

Vraag:

Betekent dit dat er voor de hondenbezitters in Marsdijk een alternatief zandpad is/komt om 
hun hond vrij uit te laten rennen? Is dit alternatief besproken met de betrokken inwoners? 
Wat waren hun reacties?

Reactie:

Naar aanleiding van een aantal reacties tijdens de inloopavond over de doorfietsroute Assen 
– Groningen van 3 september is nagedacht over een alternatief voor het los laten lopen van 
honden. Het alternatief is gevonden in een bestaand pad langs het spoor. Voor dit pad 
moeten nog wel een paar kleine aanpassingen worden gedaan. Het alternatief voor de 
honden is aan het voorlopig ontwerp voor de doorfietsroute, zoals op 3 september is 
gepresenteerd, toegevoegd om aan de opmerkingen van hondenbezitters tegemoet te 
komen. Dit alternatief is niet besproken met de hondenbezitters uit Marsdijk, zij zijn helaas 
niet verenigd. Het definitieve ontwerp wordt besproken met de direct belanghebbenden 
langs het beoogde fietspad en wordt gepresenteerd op een nog te plannen inloopavond in 
Marsdijk. 


